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Referat af generalforsamlingen 
 
 
1. Valg af dirigent 
Som dirigent valgtes Karl Christian Lammers. 
 
 
2. Formandens beretning 
Poul Villaume oplyste, at bestyrelsen har holdt ét møde i årets løb. Ved dette møde, der blev afholdt 
31. august, blev der truffet beslutning om tema for årsmødet. Formanden oplyste endvidere, at 
Selskabet har 70 medlemmer, idet antallet af ud- og indmeldelser i årets løb stort set har opvejet 
hinanden. 
 
Beretningen blev godkendt. 
 
 
3. Kassererens beretning 
Rasmus Mariager fremlagde Selskabets regnskab for 2015. 
 
Regnskabet blev godkendt. 
 
 
4. Kontingent for 2016 
Poul Villaume oplyste, at Selskabets økonomi er skrøbelig. Det førte til spørgsmålet om eventuelt at 
hæve kontingentet og / eller at hverve nye medlemmer. Johan Peter Noack opfordrede bestyrelsen 
til at overveje at hæve kontingentet. Desuden opfordrede Noack bestyrelsen til at fremsætte forslag 
til at finde løsning på Selskabets økonomiske problemer.  
 
 
5. Valg til bestyrelsen 
Bestyrelsen blev genvalgt. Bestyrelsen består herefter af Poul Villaume, Thorsten Borring Olesen, 
Mogens Rüdiger, Nils Arne Sørensen og Rasmus Mariager. Som observatør for de ph.d.-studerende 
er valgt Rasmus Søndergaard, der efterfulgte Margit Bech Vilstrup. 
 
Bestyrelsen har konstitueret sig med Poul Villaume som formand, Nils Arne Sørensen som 
næstformand og Rasmus Mariager som kasserer. 
 
 
6. Kommende aktiviteter 
Forskellige forslag blev nævnt, herunder: 1) Sidsel Eriksen foreslog afholdt et ekstra møde i løbet af 
året – gerne annonceret mhp. deltagelse af historiestuderende - omhandlende åbenhed/lukkethed i 
centraladministrationen og med deltagelse af journalist Jesper Tynell (kandidat fra RUC), der har 
skrevet en bog om dette emne. 2) Niels Finn Christiansen foreslog ”Nye nationalpopulistiske 



bevægelser i Norden” som tema for næste årsmøde. Johan Peter Noack støttede dette forslag, som 
han foreslog udvidet til at omfatte hele Europa. 
 
Det blev overladt til bestyrelsen at arbejde videre med forslagene. 
 
 
7. Evt. 
Karen Gram-Skjoldager opfordrede til, at Selskabet åbner for studentermedlemskab. 
 
 
Ref.: Rasmus Mariager  


